



Yanlong Li

Shanghai

PRACTICE AREAS

- Dispute resolution

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Li has been working at Han Kun Law Offices since February 2022. Since the start of his career, Mr. Li has focused on commercial litigation and arbitration, as well as cross-border dispute resolution. He has been involved in and represented clients in various litigation and arbitration cases with foreign elements, cases related to equity transfer and repurchase, asset management, life sciences and healthcare, construction projects, derivative actions arising from enforcement, and bond misrepresentation. He is committed to providing comprehensive dispute resolution legal services to both domestic and international clients.

EDUCATION

Mr. Li received his Bachelor of Law degree from East China University of Political Science and Law in 2017 and his Master of Law degree from East China University of Political Science and Law in 2020. Mr. Li also obtained an LL.M. degree from Leiden University in 2019.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



李彦龙

上海

业务领域

- 争议解决

工作经历

李彦龙律师从 2022 年 2 月起一直在汉坤律师事务所工作，李律师自工作以来专注于商事诉讼和仲裁、涉外争议解决领域，参与或代理过涉及涉外商事、股权转让与回购、资产管理、生物医药、建设工程、执行衍生诉讼、债券虚假陈述等领域的诉讼和仲裁案件，致力于国内外客户提供全方位的争议解决法律服务。

教育背景

李彦龙律师于 2017 年获华东政法大学法学学士学位，2020 年获华东政法大学法学硕士学位。李律师还赴荷兰就读于莱顿大学法学院，并于 2019 年获法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文